
Styrelseprotokoll Byalaget Sofia 
 
Lokal: Hemma hos Fabian 
Tid: kl.1900-2030 
Närvarande: jonas h, fabian k, elvira g, elisabeth j 

1. Mötet öppnas: ja 
2. Val av mötesordförande: jonas 
3. Val av sekreterare: elvira 
4. Val av justerare: elisabeth och fabian 
5. Förra mötets protokoll: ok 
6. Mötets dagordning: ok 
7. Nästa möte: 16/11  
8. Genomgång av ekonomi: Kassör: bordläggs antal medlemmar: 

nästa gång 
9. Hemsida: Jonas: uppdaterad med medborgarförslag 
10.Facebook: Fabian effektiv kanal t ex vid medborgarförslag, loppis 

mm sofielundsgruppen+byalagssidan ljuständning läggs upp efter 
nästa möte 

11.Sofias brev: fundera på uppslag, medborgarförslaget, ta fram en 
specialutgåva nu med medborgarförslaget som vi delar ut i området 
ev även i södra sofielund. 

12.Kalendarium: ljuständning 22/11, victoria kollar om bid kan bekosta 
ny belysning och sätta upp nya lampor 

13.Stora lekan: höststäd + skörd genomförd, viktoria kollar upp bänk till 
slang mm 

14.En Grön Lekande Stadsdel/Trafikvisionen: Medborgarförslaget är 
inskickat. Finns också på BIDs hemsida. Skånskan har skrivit 
artikel. Vi avvaktar nu förslaget som kommer tas upp i Tekniska 
nämnden, oklart när.  
Omlotttrafik har införts på palmgatan, ej träd eller breddning av 
trottoar men vi är glada att gatukontoret försöker. Vi kommer 
fortsätta fundera på vad som händer efter detta medborgarförslag, 
fortsatt samverkan med BID, case sofielund, andra ingångar till 
förändring, elvira kollar.  

15.Övrigt: 
 
Justeras: Fabian Elisabeth 

 


